

MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. X

Møte: NTNUI Langrenn

Dato: 08.09.2019

Tid: 1800 – 1945

Møtested: @HP&G

Møteleder: Jørund Vala

Innkalt: Jørund Vala, Hans-Marius Klevmoen, Hans Petter Rolke, Sissel-Johanne Aspdal, Camilla Lie, , Marcus Braathen, Elise Langkaas, Gunnar Wang-Haugseth, Lars Bergendahl, Ingvill Andrea Røed

Ikke møtt:

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake: <i>For kort varsel</i>
1	Evaluering Swecosprinten (v/Alle) <ul style="list-style-type: none">- Cirka 29 startende.- Emit funket dårlig. Vet ikke hvorfor. Backup var viktig.- 2 fall pga. rulleski knakk- Får nye ski til neste år.- Kontroll av lisens til neste år.- Bedre risikovurderinger. Hva kan gå galt – og hvordan unngå/minimere risiko. Bør lages før alle arrangement.- Oppdatere erfaringskriv.
2	Bli-kjent-trening (v/Alle) <ul style="list-style-type: none">- 40 min oppvarming. 40 min myrfootball. Oppvarming i estenstadintervall-traseen. Var bra med litt kortere myrfootball enn før.- Digg med wraps fra Meny Solsiden.- For lang presentasjon fra Sweco. Må sette maxsgrense på tid.- Bør starte treningen før, 1730 fordi det tar lang tid med presentasjon. Må ha bedre tid til litt mingling og prøving av klær. Bli-kjent-fest (v/Alle) <ul style="list-style-type: none">- Veldig vellykket.- En suksess å ha det på kjelleren, med vors med leker først.

	<ul style="list-style-type: none"> - Gir en bedre bli-kjent-opplevelse med felles vors. - Oppdatere erfaringskriv
3	<p>Team NTNUI Sweco</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bestemme UK – Forslag: - Ole Hulbak – (Team Manager, medlem) - Marcus Braathen – (gutt, styret) - Camilla Lie – (jente, styret) - Amanda Byrkjeland, (jente, medlem) - - Jørund lager et forslag til uttakskriterier og infoskriv som publiseres på slack i morgen (mandag). - Mål: Ha laget klart ila sept
4	<p>Meråkersamling (v/Marcus)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Alt i rute , <u>treningsopplegg, pris og kjøre-dekning avklares før onsdag.</u> - Nytt av året: rulleskirenn på Grova. Blir WILD. - Inngår i testcup -
5	<p>Oppdatering fra kasserer (v/HM)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Internrevisjon frist 13.september - Blir kjør denne uka
6	<p>Utenlandstur (v/HP)</p> <ul style="list-style-type: none"> - - Dato for turen: tors 9.jan – tirs.14.jan - Påmelding åpner: Tirsdag 17.sept. kl. 10:00. Forhåndspåmelding til styret kvelden før. - Husk: Emne med alder, og «kan kjøre leiebil» i avkryssingen. Anbefalte flyreiser i informasjonen. - Etter påmelding: høre med sjåfører, avklare forsikring for evt legge til dette i bestilling. Eksempelvis Tekna Reise dekker egenandel, DNB Mastercard gjør det ikke. Alle sjåfører må sjekke dette med sin egen forsikring - -
7	<p>Gråkallen Opp</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mål: Påmelding oppe ila uka. - Tidtakarsjef Lars B hører med EQ om pris for nummer m/trykk, leie av brikkeavleser, og admin av pmlid - Opprette facebook arrangement straks påmelding kan åpnes

	<ul style="list-style-type: none"> - Finne en markedsføringsstrategi, f.eks. facebook-annonser rettet mot de som har vært med på trondheim maraton eller lignende.
8	<p>Slack</p> <ul style="list-style-type: none"> - Erfaringer - Tommel opp, fungerer bra! - Anbefales og ta alt av styret-relaterte ting i slack. Har også DM der, så slipper man å blande «jobb» og «privat» i messenger.
9	<p>Trening fremover</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vassfjelldatoer - Tester etc. (Dragvolltest, Bjørndaltest, fler?) - <i>Gunnar lager et forslag, en kalender, som legges ut på slack «for høring»</i> - <i>Publiseres så på hjemmesiden. Mulig Lars må bidra med litt IT-skillz for å få kalendern opp å nikke</i> -
11	<p>Jørund måtte dra på HSK-møte. Nytt styremøte om 1 uke, 16.sept</p>
12	<p><i>Materialansvarlig</i></p> <ul style="list-style-type: none"> -
12	<p>Alle sitt hjørne (v/Alle)</p> <ul style="list-style-type: none"> — Andre kommentarer, tanker eller forslag? - Vi tar runden
13	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> — Neste møte: <p>Fiskebeiner'n</p>